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Cyberport Pavilion Debuts at RACE 2024
香港數碼港首次進駐亞洲零售論壇暨博覽會2024

 

Retail Asia Conference and Expo (RACE) has always been dedicated to promoting industry
exchange and development. We realise that technology has become one of the very
important directions for retail industry reform and development. Hong Kong Cyberport
Management Company Limited (Hong Kong Cyberport) will lead a group of startups and
tech companies to debut in our expo, bringing new products and ideas to the industry! More
innovative elements will be showcased at our show!

亞洲零售論壇暨博覽會一向致力推向業內交流及發展。今時今日科技已經成為零售業改革及發
展的重要方向之一， 香港數碼港將帶領一眾合作初創及科技公司 首度進駐會場， 為行業帶來
最新產品，為展會注入更多嶄新元素!

Exhibitors at Hong Kong Cyberport Pavilion include:
進駐「香港數碼港展團」的展商包括:

攤位號碼 Booth No: 1B-E01
 

Ark Space Limited
Bindo Labs

ChakFoto Technology
Limited

eRun Systems Limited

Hong Kong
Telecommunications (HKT)

Limited
Ledo Media Technology

Company Limited

Markato
WingPro Technology Limited

 

Register Now!
立即登記免費參觀

Group Registration
下載團體登記表格

Download the group registration form and return the completed form to visit@retailasiaexpo.com for a
speedier registration process if registering in groups of over 5

如果超過5位人士參與，可下載團體登記表格，填妥後將其電郵至visit@retailasiaexpo.com

 
 

 
Hong Kong Cyberport at Retail Tech and Experience Theatre

香港數碼港@售科技及體驗研討會
In addition to bringing new elements, Hong Kong Cyberport will also share industry
knowledge and communicate together in Retail Tech and Experience Theatre! Don’t miss
the chance to their thrilling sharing!

除了帶來新元素外，香港數碼港更會於零售科技及體驗研討會中分享業界知識並一起交流，切
勿錯過他們的精彩分享！
 

Navigating the Challenges and Opportunities in Digital
Transformation 數碼轉型中應對的挑戰和機遇

Powered by Hong Kong Cyberport

The Digital Transformation Support Pilot Programme provides funding to help
SMEs in F&B and Retail industries adopt ready-to-use basic digital solutions to
stay competitive in the evolving business landscape. Speakers will share various
digital solution cases and practical tips to assist you in expediting the pace of
digital transformation.

「數碼轉型先導計劃」為餐飲業和零售業的中小企業提供資助, 以協助採用即用型
基本數碼科技方案, 在瞬息萬變的商業環境中保持競爭力。講者將分享不同的數碼
科技方案應用案例和實用建議, 助您加快進行數碼轉型。

10 May 2024 (Fri)
10:30 – 10:50 How to utilize the funding of Digital Transformation

Support Pilot Programme to conduct Digital
Transformation?
如何善用數碼轉型先導計劃的資助進行數碼轉型?
Ms Alice So
Head of Entrepreneurship, Cyberport
蘇雅麗
創業家組總監, 香港數碼港管理有限公司

10:50 – 11:00 Case Sharing of Digital Solution: Enjoy 0% Transaction
Fee - F&B Smart POS Solution
數碼科技方案應用案例: 低至0%交易費用 – 餐飲智能POS
系統
Mr Andy Yip
Senior Marketing Manager, Product Marketing / SME
Marketing, HKT Commercial Group
葉安迪
商業客戶產品及市務部高級經理, 香港電訊有限公司

11:00 – 11:10 Case Sharing of Digital Solution: foodma F&B POS and
Membership System
數碼科技方案應用案例: foodma餐飲POS及會員系統
Mr Alan Fung
Director, WingPro Technology Limited
馮家燐
董事, 穎普科技有限公司

11:10 – 11:20 Case Sharing of Digital Solution: F&B Digital Payment
Solutions and Shopfront Sales System
數碼科技方案應用案例: 餐廳電子支付系統及店面銷售管理
方案
Ms Eva Ng
Associate Sales Director, eRun Systems Limited
吳綺雯
副銷售總監, 營運通系統有限公司

11:20 – 11:30 Case Sharing of Digital Solution: Bindo Smart Food and
Beverage POS cashier system +electronic payment
solution(Option self-service ordering (Dine-in, Take-out)
Wonder Payment
數碼科技方案應用案例: 智能餐飲POS收銀系統+電子支付
解決方案(可加購自助點餐(堂食或外帶)系統)
Mr Ronson Chau
Head of Growth, Bindo Labs
周朗臣
業務增長主管, 邊度網路科技有限公司
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Star Exhibitors @ RACE

星級展商盡在亞洲零售論壇暨博覽會
 

Exhibitors of RACE have always been providing excellent products and services to the
industry. Wanna get updated to the latest market trends? Stay tuned to our social media and
eDMs for updates!

亞洲零售論壇暨博覽會展商一向致力為業界提供優產品及服務，想知最新行情？記得密切留意
我們社交媒體及電子資訊發佈的資料！
 

精選展商 Featured Exhibitor
Exhibitor 參展商
Computer And Technologies International
Limited
Product Name 產品名稱
ChainStorePlus
Product Description 產品簡介
ChainStorePlus is the flagship enterprise
retail management (ERM) software of C&T.
Designed as an integrated retail
management platform for global businesses,
ChainStorePlus is a premium award-winning
software suite that enables retailers to
deploy outlets for multiple brands across
countries and manage their retail operations
with a global perspective.

 

 
 

  

RACE - Situated at the forefront of innovative retail solutions, this must-
attend event brings together the brightest minds in the retail industry to
explore revolutionary ideas and cutting-edge technologies to ride the new
wave of consumerism in Asia.

 

RACE 2024 will be co-located with Build4Asia 2024
 

  

Build4Asia - Asia’s no.1 Tradeshow for the building, electrical
engineering and security industries provides an interactive platform for
market leaders to showcase cutting-edge technologies and solutions –
from building materials & automation, total surveillance systems to smart
city and green technologies.

 

   
 
Organiser: Informa Markets

17/F, China Resources Building,

26 Harbour Road, Wanchai,

Hong Kong

+852 3709 4981

visit@retailasiaexpo.com
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